
Протокол №4
засідання молодіжної ради 

при виконавчому комітеті Покровської міської ради

Покровськ 16.12.2021

Присутні: Жорін І., Нестеренко О., Огниста К., Чопенко А., П’ятниця Р., Кугаєнко Д., 
Мироненко Б., Заволока А., Частов А., Рудик В., Сенькова О., Зімаков І., Тихомирова Л. 
Штурхецька Я. - завідувач сектору у справах сім’ї та молоді Управління сім’ї, молоді та 
спорту Покровської міської ради.
Засипка Н. -  головний спеціаліст сектору у справах сім’ї та молоді Управління сім’ї, молоді 
та спорту Покровської міської ради.
Ніколаєць М -  голова ТО «Покровська міська федерація спортивного метання ножа та 
сокири».
Журналісти Телебачення «КАПРІ» та Телекомпанії «Орбіта».
Відсутні: Корнієнко М., Лисенко Д., Зозуля А.

Порядок денний:
1. Обрання кількісного та персонального складу лічильної комісії;
2. Обрання кількісного та персонального складу спостерігачів;
3. Обговорення плану роботу молодіжної ради на 2022 рік;
4. Виступ ТО «Покровська міська федерація спортивного метання ножа та сокири»;
5. Затвердження тексту Меморандуму між Маріупольською молодіжною радою та 

Покровською молодіжною радою;
6. Розгляд звернення ГО «ЕТ СЕТЕРА».
7. Різне.

Виступили:
Жорін Ігор запропонував затвердити порядок денний.

Г олосували:
«За» -13;
«Проти» -0;
«Утримались» -0.

Вирішили:
Затвердити запропонований порядок денний та продовжити роботу у відповідності 

до нього.

1. Слухали:
Жорін Ігор запропонував затвердити кількісний склад лічильної комісії -  3 особи.

Г олосували:
«За»- 13;
«Проти»;
«Утримались» -0.

Вирішили:
Затвердити кількісний склад лічильної комісії -3 особи.

Слухали:
Жорін Ігор запропонував обрати членами лічильної комісії: Чопенко А., 

Кугаєнко Д., Мироненка Б.



Голосували:
«За» -13;
«Проти» -0;
«Утримались» -0.

Вирішили:
Обрати членами лічильної комісії: Чопенко А., Кугаєнко Д., Мироненка Б.

2. Слухали:
Жорін Ігор запропонував затвердити кількісний склад спостерігачів у кількості -  З

особи.

Голосували:
«За» - 13;
«Проти» -0;
«Утримались» -0;

Вирішили:
Затвердити кількісний склад спостерігачів у кількості -  3 особи.

Слухали:
Жорін Ігор запропонував обрати спостерігачами: Частова А., Заволоку А., Рудик В.

Голосували:
«За» - 13;
«Проти» -0;
«Утримались» -3.

Вирішили:
Обрати спостерігачами: Частова А., Заволоку А., Рудик В.

3. Слухали:
Жорін Ігор запропонував на наступне засідання молодіжної ради всім головам 

постійних комісій надати пропозиції заходів до плану роботи молодіжної ради на 2022 рік.

Г олосували:
«За» - 13;
«Проти» -0;
«Утримались» -0;

Вирішили:
Всім головам постійних комісій надати пропозиції заходів до плану роботи 

молодіжної ради на 2022 рік на наступне засідання молодіжної ради.

4. Виступили:
Ніколаєць Маргарита -  голова ГО «Покровська міська федерація спортивного 

метання ножа та сокири» розповіла про діяльність, напрямки роботи новоствореної 
громадської організації та плани на майбутнє.

Вирішили:
Інформацію Ніколаєць Маргарити щодо діяльності, напрямків роботи новоствореної 

ГО «Покровська міська федерація спортивного метання ножа та сокири» та планів на 
майбутнє прийняти до відома.



5. Виступив:
Частов Андрій стисло ознайомив всіх членів молодіжної ради з текстом Меморандуму 

між Маріупольською молодіжною радою та Покровською молодіжною радою.

Слухали:
Жорін Ігор запропонував затвердити текст Меморандуму між Маріупольською 

молодіжною радою та Покровською молодіжною радою для подальшого його підписання.

Г олосували:
«За» - 13;

«Проти» -0;
«Утримались» -0.

Вирішили:
Затвердити текст Меморандуму між Маріупольською молодіжною радою та 

Покровською молодіжною радою для подальшого його підписання.

6. Слухали:
Мироненко Богдан ознайомив членів молодіжної ради зі зверненням ГО «ЕТ 

СЕТЕРА» в якому Представники ГО просять підписати лист -підтримки для реалізації 
проекту навчальної гри «КРОК».

Виступив:
Нестеренко Олександр запропонував зв'язатися онлайн з організаторами проекту, 

ознайомитись з текстом проекту для подальшого його підписання.

Голосували:

«Проти» -0;
«Утримались» -0.

Вирішили:
Зв’язатися онлайн з організаторами проекту навчальної гри «КРОК», ознайомитись 

з текстом роєкту для подальшого його підписання.

7. Слухали:
Нестеренко Олександр розповів про Акцію «Добро кожному», яка проводиться для 

дітей, які потребують соціальної уваги та підтримки. Були зібрані дитячі іграшки, одяг та 
канцелярія, підприємці міста також долучилися до благодійної Акції надавши солодкі 
подарунки для дітей. Привітання дітей розпочнеться з Дня Святого Миколая.

Вирішили:
18 грудня 2021 року на базі спортивно-молодіжного центру «Факел» провести 

пакування подарунків та 19 грудня розпочати привітання дітей в рамках Акції.

«За» - 13;

Голова І. Жорін

Секретар Р. П’ятниця


